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Ann Cathrin Tomten (prost) 

 

Fra administrasjonen: 

Beate Husa (kirkeverge) 

Gunn Anita Strand Stamnes (assisterende kirkeverge) 

 

SAK NR SAKSTITTEL 

 

09/25  Åpning v/ Ingerid Lyngnes 

 

Ingerid leste to dikt av Bente Bratlund som passet for den urolige tiden som 

verden er i nå, og delte noen tanker om kirkens rolle knyttet til fred og 

medmenneskelighet.   

 

10/25 Godkjenninger 

 

  Forslag til vedtak 

Innkalling, saksliste og protokoll godkjennes. 

   

Fra behandlingen av saken 

Fellesrådsleder ønsket å vite status på ny oppvaskmaskin til Nordre Ål kirke. 

Kirkeverge kunne informere om at denne er bestilt, og monteres i mai. 

 

  Kirkeverge meldte sak til eventuelt: Møtegodtgjørelse. 

 

  Vedtak:  

Innkalling, saksliste og protokoll godkjennes slik det er fremlagt 

 

11/25 Årsregnskap 2024 

 

Saksfremstilling 

Vedlagt saken er årsregnskapet, bestående av driftsregnskap, balanseregnskap, 

investeringsregnskap, noter, og revisors beretning.  
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Det endelige regnskapet for 2024 viser et mindreforbruk (overskudd) på 

304.598 kroner. Til sammenligning var det er merforbruk (underskudd) i 2023 

på 1.575.698 kroner. Fellesrådet hadde litt penger på fond, men ikke nok til å 

dekke hele merforbruket. Det ble derfor vedtatt at resterende, kr 1.352.863, 

skulle dekkes inn gjennom mindreforbruk i 2024 og 2025. Med 

mindreforbruket i 2024 får vi nedskrevet noe av merforbruket. 

 

Under behandlingen av årsregnskapet for 2023 vedtok fellesrådet flere tiltak 

for å bedre økonomien.  

 

- Det kuttes minst to stillinger i 2024 i forbindelse med naturlig avgang. 

- Det utøves en streng praksis knyttet til vikarbruk. 

- Staben gjør et systematisk arbeid for å øke inntektene knyttet til 

festeavgifter 

- Kirkevergen gjennomgår alle kostnader for å se på muligheter for kutt, og 

innfører en ny rutine for kostnadskontroll. 

 

Disse tiltakene er gjennomført i 2024. Vi jobber fremdeles med kostnads-

gjennomgang, streng vikarbruk, og forsøk på å øke inntektene knyttet til 

festeavgifter. Dette er et kontinuerlig arbeid.  

 

Noen kommentarer til årsresultatet for 2024 

 

  Positivt: 

- Vi har holdt budsjettet på lønn fordi vi har greid å gjennomføre 

stillingskuttene 

- Vi valgte å bruke av premiefond (avkastning) for å betale 

reguleringspremie til KLP, noe som gav reduserte kostnader på 660.000 

kroner sammenlignet med budsjett. 

- Tilskudd fra staten var for lavt budsjettert med nesten 300.000 kroner. 

- På grunn av et stort investeringsfond, med penger som venter på å bli brukt, 

har vi hatt renteinntekter på 300.000 kroner mer enn i 2023, og 480.000 

mer enn budsjettert. 

- Det har vært en del sykemelding i 2024, men vi har ikke brukt hele 

refusjonen til å ta inn ekstra arbeidskraft, dette har spart oss for 250.000 

kroner. 

- Omlegging av gudstjenesteplanen har spart oss for en del innleie av 

organist, totalt har vi brukt 100.000 mindre på dette enn i 2023. 

 

Negativt: 

- Vi har totalt sett brukt nesten 1,5 millioner mer enn budsjettert på ulike 

kostnadsposter.  

- Noen av kostnadene har vært uforutsette. Noen burde vært unngått, og det 

er innført tiltak knyttet til det. For en del poster handler det om at budsjettet 

var for optimistisk.  
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Tiltak som bør gjennomføres i 2025 

- Som et utgangspunkt bør stillingskuttene opprettholdes, men det bør gjøres 

en vurdering frem mot sommeren knyttet til arbeidsbelastning i hele 

organisasjonen 

- Arbeidet med kostnadsgjennomgang for å finne mulige kostnadskutt, 

fortsatt streng vikarbruk, og forsøk på å øke inntektene knyttet til 

festeavgifter bør videreføres. 

- Innleie av sommerhjelp på gravplassene bør organiseres annerledes enn i 

2024, noe som sannsynligvis gir reduserte kostnader på dette området i 

2025. 

- Fellesrådet får et forslag til justert budsjett for 2025 som bygger på 

regnskapsresultatene for 2024, for å sikre realistisk budsjettering og tidlig 

forventningsavklaring. Målet må være at så mye som mulig av det 

udekkede merforbruket (kr 1.052.065) kan dekkes inn gjennom 

mindreforbruk i 2025. 

 

I vedtaket må fellesrådet avgjøre bruken av mindreforbruket, vedta dekning av 

udekket i investeringsregnskapet (kr 64.240, se note 5) og vedta eventuelle 

tiltak for 2025.  

 

Forslag til vedtak 

 

1) Lillehammer kirkelige fellesråd vedtar at 64.240 kroner, som er udekket i 

investeringsregnskapet, dekkes over driftsregnskapet for 2025. 

2) Fellesrådet vedtar at mindreforbruket på kr 304.598 går til dekning av 

tidligere års merforbruk. Gjenstående udekket merforbruk i 

driftsregnskapet og i investeringsregnskapet utgjør til sammen kr 

1.052.065. Dette søkes dekket gjennom mindreforbruk i 2025. 

3) Det skal fortsatt være stram økonomistyring, og fellesrådet ber kirkevergen 

om å videreføre arbeidet med mulige kostnadskutt og innsparinger, samt 

økte inntekter knyttet til festeavgifter, slik beskrevet i saken. 

4) Fellesrådet ber om at forslag til justert budsjett for 2025 blir lagt frem i 

mai-møtet, sammen med en konsekvensvurdering av stillingskuttene som 

ble gjennomført i 2024. 

 

Fra behandlingen av saken 

Innspill fra Fellesrådsleder til forslag om å konsekvensvurdere stillingskuttene; 

se på fordeling av arbeidsoppgaver og hva som er nødvendige 

arbeidsoppgaver. 

Innspill fra kommunens representant; hva skjer med de midlene som er i 

premiefondet? Er dette noe som påvirker fremtidige pensjoner, eller som kan 

brukes av kommunen? Kirkeverge informerer om at dette er midler som kan 

brukes til å betale ordinær pensjon, og som disponeres av Fellesrådet.  

 

Vedtak 

 

1) Lillehammer kirkelige fellesråd vedtar at 64.240 kroner, som er udekket i 

investeringsregnskapet, dekkes over driftsregnskapet for 2025. 
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2) Fellesrådet vedtar at mindreforbruket på kr 304.598 går til dekning av 

tidligere års merforbruk. Gjenstående udekket merforbruk i 

driftsregnskapet og i investeringsregnskapet utgjør til sammen kr 

1.052.065. Dette søkes dekket gjennom mindreforbruk i 2025. 

3) Det skal fortsatt være stram økonomistyring, og fellesrådet ber kirkevergen 

om å videreføre arbeidet med mulige kostnadskutt og innsparinger, samt 

økte inntekter knyttet til festeavgifter, slik beskrevet i saken. 

4) Fellesrådet ber om at forslag til justert budsjett for 2025 blir lagt frem i 

mai-møtet, sammen med en konsekvensvurdering av stillingskuttene som 

ble gjennomført i 2024. 

 

 

12/25 Årsmelding for fellesrådet for 2024 

 

 Saksfremstilling 

 

Vedlagt er forslag til årsmelding for 2024. Denne bygger på samme lest som 

tidligere årsmeldinger, og gir en fremstilling av hvordan fellesrådet har 

ivaretatt sitt ansvar i 2024, jmf kirkeordningens §17. 

 

Forslag til vedtak 

Lillehammer kirkelige fellesråd vedtar årsmeldingen for 2024 slik den er 

fremlagt. 

 

Fra behandlingen av saken 

Årsmeldingen sendes til kommunen.  

 

Vedtak 

Lillehammer kirkelige fellesråd vedtar årsmeldingen for 2024 slik den er 

fremlagt. 

 

 

13/25  Bispevisitas – status og program 

 

  Saksfremstilling 

 

Visitasen nærmer seg, og programmet er godkjent av biskopen. Det vedlegges 

sakspapirene. Fellesrådets møte med biskopen er 12. mars kl 17:00 – 18:30 på 

kirkekontoret. Agenda for møtet er: 

 

✓ Velkommen ved fellesrådsleder Terje Rønning 

✓ Kort presentasjonsrunde ledet av Terje 

✓ Biskop overtar møteledelsen. Kort gjennomgang av rapport/status 

innsendt av Lillehammer kirkelige fellesråd. 

✓ Drøfting av temaene som skal tas opp i møte med kommunen 13. mars 

ved biskop 

 

Fellesrådet har ikke noen andre oppgaver i visitasen utover dette, men vi 

oppfordrer alle til å delta på åpne arrangementer, dersom det passer. I tillegg er 
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det naturlig at fellesrådets medlemmer deltar på visitasgudstjenesten 16. mars, 

med påfølgende visitasforedrag. I foredraget vil biskopen presentere sine 

inntrykk etter visitasukene, og gi menighetene og de ansatte noen utfordringer 

som det skal arbeides med det kommende året. Det er også ledig plass ved 

bålpannen på «heiagjeng»-området på stadion 14. mars. Meld fra om du vil 

være med. 

 

Her er oversikt over åpne arrangementer under visitasen: 

 
Dato Dag Tid Sted Arrangement/møte 

4. mars Tirsdag 09:00 – 09:45 Lillehammer kirke  Morgensang med nattverd 

  20:30 – 21:30 Nordre Ål kirke Tomasmesse 

5. mars Onsdag 20:00 – 21:00 Søre Ål kirke Ung gudstjeneste 

Særlig tilrettelagt for 

unge, men alle er hjertelig 

velkomne. 

6. mars Torsdag 09:00 – 09:45 Lillehammer kapell Morgensang 

  18:00 – 20:30 Saksumdal kirke  Kveldsmesse 

Feiring av jubileum 

Saksumdal kirke 150 år 

Kveldsmat etter 

gudstjenesten, med 

foredrag om kirkens 

historie. 

 
11. mars Tirsdag 09:00 – 09:45 Fåberg kirke Morgensang 

  14:00 – 15:00 Lillehammer kirke Orgelhalvtimen 

  18:00 – 20:00 Vingrom kirke Konsert  

Sang- og musikk krefter 

fra Vingrom deltar. 

12. mars 

 

Onsdag 11:00 – 12:45 Nordre Ål kirke Hverdagsgudstjeneste i 

samarbeid med Aktiv 

Aldring. Kirkekaffe. 

  19:00 – 21:00 Lillehammer kirke Salmekveld. 

14. mars   Stafett-Birken  

16. mars Søndag 11:00 – 12:30 Lillehammer kirke Visitasgudstjeneste 

Lillehammer kirkekor, 

lokale strykere, og 

barnekoret Smashing 

deltar. 

  12:30 – 13:00 Frimurerlosjen Kirkekaffe  

  13:00 – 14:00 Frimurerlosjen Biskopen holder sitt 

visitasforedrag 

 

Forslag til vedtak 

 

Lillehammer kirkelige fellesråd tar saken til orientering. 
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Fra behandling av saken 

Praktiske forhold knyttet til gjennomføringen av visitasen ble drøftet. 

 

Vedtak 

Lillehammer kirkelige fellesråd tar saken til orientering. 

 

14/25 Høring – retningslinjer for tilskuddsforvaltning i Den norske kirke 

 

Saksfremstilling 

 

Kirkerådet har sendt på høring retningslinjer for tilskuddsforvaltning, med frist 

15. mars 2025. Høringsnotatet vedlegges. 

 

Tilskuddene er en viktig del av driften i fellesrådet, og omfatter tilskudd til 

diakoni, kirkelig undervisning og kirkemusikk. Per i dag mottar Lillehammer 

kirkelige fellesråd om lag 3,2 millioner i tilskudd. Dette skal dekke lønn til 

kateket, menighetspedagog, menighetsarbeidere og halve diakonlønnen. I 

tillegg dekker det utstyr som brukes i kirkelig undervisning og læring (mat, 

bøker, rekvisita m.m).  

 

I dag er tilskuddene regnet ut på ulik måte. Tilskudd til diakon og kateket er 

utregnet ut fra stilling, mens resten er et aktivitetsbasert tilskudd. 

 

Kirkerådet ønsker å få en ensartet praksis for alle tilskuddene, og en tidligere 

høring viste at ¾ av fellesrådene ønsket aktivitetsbasert ordning. Dette svarte 

også Lillehammer kirkelige fellesråd. 

 

Tildelingen til fellesrådene er regulert i punkt A i retningslinjene. 

 

Forslaget som nå foreligger tar utgangspunkt i aktivitetsbasert tilskudd, og 

forutsetter at menighetene har planer for kirkelig undervisning og læring, 

diakoni og kirkemusikk for å få tilskudd. Verktøyet «Kirka vår» skal brukes til 

å dokumentere hvilke planer og hvilke aktiviteter som foregår i de ulike 

menighetene. Denne måten å dokumentere på er ansatte godt vant til gjennom 

mange år med trosopplæringstilskudd. Det er viktig at de nye retningslinjene 

ikke legger opp til et krav om vedtak av samlet plan i soknene, eller at biskop 

skal godkjenne hver enkelt plan. Det innebærer for mye byråkrati. Utover dette 

virker retningslinjene hensiktsmessige. 

 

Retningslinjene legger opp til at dersom menigheter ikke har tilstrekkelig 

aktivitet for det tilskuddet som ytes, så kan det etter to skriftlige 

tilbakemeldinger gjøres vedtak om reduksjon i tilskuddet. Dersom disse 

retningslinjene vedtas, vil en eventuell endring i tilskudd første gang kunne 

skje i 2029. Det betyr at fellesrådene har god tid på seg til å gjøre 

endringer/øke aktiviteten.  

 

Videre foreslår kirkerådet at noen av midlene som staten bevilger skal settes av 

til årlige samlinger for kirkefaglig ansatte (1 %) og noe til strategiske satsinger 

(2 %). Dette anses som positivt. 
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Punkt B og C i forslaget omhandler midler som kirkerådet tildeler 

Det foreslås også at kirkerådet skal beholde en ramme av totalbevilgningen 

som skal kunne brukes til kvalifiseringsmidler (punkt B) og lønnstilskudd for 

vigslede (Punkt C). 

 

Punkt B er fornuftig, og vil være viktig med tanke på å lette belastningen for 

enkeltpersoner og fellesråd knyttet til kvalifisering. Kirkerådet bør bestrebe seg 

på å gjøre rapporteringen for bruken av midlene så enkel og ubyråkratisk som 

mulig. 

 

Punkt C er mer problematisk, slik kirkevergen ser det. Det er veldig positivt at 

kateketer, diakoner og kantorer blir vigslet til tjeneste, og at kirken som helhet 

arbeider for at flere ønsker å bli vigslet. Det er likevel problematisk om 

økonomiske virkemidler skal brukes på denne måten for å oppnå et slikt mål. 

Det kan føre til et uheldig press på enkeltpersoner knyttet til om en ønsker eller 

ikke ønsker vigsling. Det må også nevnes at medarbeiderundersøkelsene i 

kirken de senere år tyder på at mange opplever at det er A- og B- lag i kirken, 

og at de opplever at noen ses på som mer verdt enn andre. Et økonomisk 

tilskudd for vigslede, slik det her er foreslått, kan forsterke en slik opplevelse, 

og det mener vi må unngås. Det bør heller ses på andre virkemidler for å øke 

andelen som ønsker vigsling. 

 

Mer om hva vigsling innebærer kan leses her: Påmelding VTV 2025 - 

Bispemøtet 

 

Med bakgrunn i det overstående foreslås det følgende svar på 

høringsspørsmålene: 

 

1. Type høringsinstans Fellesråd 

2. Navn høringsinstans Lillehammer kirkelige fellesråd 

3. Kontaktperson høringsinstans Beate Husa 

4. Bispedømmetilhørighet Hamar 

5. Har du/dere merknad til innledningen til retningslinjene? Nei 

6. Det bør kreves at menighetsrådet skal vedta samlet plan for aktiviteter 

kommende år. Enig. Uenig. Vet ikke. Ingen mening. Uenig 

7. Det bør kreves at biskopen skal godkjenne hver menighets plan for 

aktiviteter kommende år. Enig. Uenig. Vet ikke. Ingen mening. Uenig 

8. Har du/dere andre merknader til punkt A1? Nei 

9. Bispedømmerådet bør kunne avsette 2 % av midlene til strategiske satsinger. 

Enig. Uenig. Vet ikke. Ingen mening. Enig 

10. Bispedømmerådet bør kunne avsette 1 % av midlene til å dekke utgifter til 

samlinger for kirkefaglig ansatte i fellesrådene. Enig. Uenig. Vet ikke. Ingen 

mening. Enig 

11. Har du/dere andre merknader til punkt A2? Nei 

12. Har du/dere merknader til punkt A3? Nei 

13. Fellesrådene bør kunne akkumulere inntil 50 % av ett års tilskudd. Enig. 

Uenig. Vet ikke. Ingen mening. Enig 

14. Har du/dere andre merknader til punkt A4? Nei 

https://www.kirken.no/nb-NO/om-kirken/slik-styres-kirken/bispemotet/veien-til-vigsling1/pamelding-vtv-2025/
https://www.kirken.no/nb-NO/om-kirken/slik-styres-kirken/bispemotet/veien-til-vigsling1/pamelding-vtv-2025/
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15. Det bør kreves at bispedømmet inviterer fellesrådet til samtale om 

tilskuddet minimum annethvert år. Enig. Uenig. Vet ikke. Ingen mening. Her 

bør man vurdere å stryke ordet «minimum. 

16. Har du/dere andre merknader til punkt A5? Nei 

17. Det bør kreves at bispedømmet gir fellesrådet to skriftlige tilbakemeldinger 

før tilskuddet til fellesrådet kan justeres. Enig. Uenig. Vet ikke. Ingen mening. 

Enig 

18. Har du/dere andre merknader til punkt A6? Nei 

19. Har du/dere merknader til punkt A7? Nei 

20.Har du/dere merknader til punkt A8? Nei 

21. Har du/dere merknader til punkt B1? Nei 

22.Har du/dere merknader til punkt B2? Nei 

23.Har du/dere merknader til punkt B3? Nei 

24.Har du/dere merknader til punkt B4? Nei 

25. Har du/dere merknader til punkt B5? Kirkerådet bør legge opp til at 

rapporteringen blir så enkel og ubyråkratisk som mulig. 

26.Har du/dere merknader til punkt C1? Lillehammer kirkelige fellesråd er 

skeptisk til at lønnstilskudd og vigsling knyttes sammen på denne måten. Det 

er veldig positivt at kateketer, diakoner og kantorer blir vigslet til tjeneste, og 

at kirken som helhet arbeider for at flere ønsker å bli vigslet. Det er likevel 

problematisk om økonomiske virkemidler skal brukes på denne måten for å 

oppnå et slikt mål. Det kan føre til et uheldig press på enkeltpersoner knyttet til 

om en ønsker eller ikke ønsker vigsling. Motivasjonen, både hos leder og 

ansatt, for at noen skal vigsles, må komme fra et annet sted enn økonomiske 

hensyn. Det må også nevnes at medarbeiderundersøkelsene i kirken de senere 

år tyder på at mange opplever at det er A- og B- lag i kirken, og at de opplever 

at noen ses på som mer verdt enn andre. Et økonomisk tilskudd for vigslede, 

slik det her er foreslått, kan forsterke en slik opplevelse, og det mener vi må 

unngås. Det bør heller ses på andre virkemidler for å øke andelen som ønsker 

vigsling. 

 

27. Har du/dere merknader til punkt C2? Se svar på spørsmål 26. Om det 

likevel blir en slik ordning, ber vi om at registreringen gjøres så enkel og 

ubyråkratisk som mulig. 

28.Har du/dere merknader til punkt C3? Se svar på spørsmål 26 

29.Har du/dere merknader til punkt C4? Se svar på spørsmål 26 

30.Hvordan vil den foreslåtte tilskuddsordningen påvirke fellesrådets 

likviditet? I forslaget legges det opp til utbetaling av hele tilskuddet i februar. 

Dette vil påvirke fellesrådets likviditet positivt. 

31. Har du/dere innspill til hvordan Kirka vår kan utvikles videre til å bli det 

verktøyet det kan bli? Det aller viktigste nå er at det brukes ressurser på 

opplæring og ansvarliggjøring av sokneprester slik at menighetsrådene forstår 

hva verktøyet kan brukes til og at det tas i bruk. 

32.Har du/dere andre merknader til høringen Nei 

 

  Forslag til vedtak 

 

Lillehammer kirkelige fellesråd vedtar å levere høringssvar i tråd med 

forslagene som er merket med rødt i saken. 
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Fra behandlingen av saken 

Kirkeverge fremmet forslag om å ta inn to endringer/tillegg i det fremlagte, 

etter å ha lest høringssvarene fra KA og Nettverk for fellesrådsledere. 

 

Tilleggene er som følger: 

Punkt 5: Formålet med retningslinjene bør formuleres ut fra hva som er 

menighetenes oppdrag, ikke hva som er kirkemøtets strategi. 

Punkt 8, A1: Nei. Det kan bli for knapp tid å bli kjent med, og bruke verktøyet 

Kirka vår allerede fra kommende høst. Vi er enig med KAs høringssvar, der de 

anbefaler å avvente kravet til ordningen med innrapportering til SSB avvikles. 

 

Vedtak  

Lillehammer kirkelige fellesråd vedtar å levere høringssvar i tråd med 

forslagene som er merket med rødt i saken. Tilleggene foreslått av kirkevergen 

i møtet tas også med som en del av høringssvaret. 

 

15/25 Orienteringssak - Presentasjon av prosjekter 

 

Saksfremstilling 

 

Norconsult har laget en masterplan for Fåberg kirkegård, og Rambøll har laget 

et forslag til navnet minnelund på Nordre Ål kirkegård. Begge planene 

presenteres i møtet. 

 

  Forslag til vedtak 

   Lillehammer kirkelige fellesråd tar saken til orientering. 

 

  Fra behandlingen av saken 

- Kirkevergen gikk gjennom masterplanen for Fåberg kirkegård, og gangen i 

prosessen. Planen ble tatt godt imot i fellesrådet. Innspill fra Jon Høsøien 

om at når mur-vandringen realiseres, bør det skiltes med informasjon om 

historiske fakta. Innspill fra Bård Lande om at man burde vurdere lekeplass 

for barn ved servicebygg. Innspill fra Terje Rønning om at en masterplan 

gir en frihet til å planlegge fremover. Samtidig er det mer konkret med 

tanke på å søke midler til gjennomføring.  

 

- Kirkevergen presenterte forslag til utforming av navnet minnelund på 

Nordre Ål kirkegård. Medvirkningsmøte om dette ble gjennomført i 

november, med stort engasjement. Venter på forslag til belysning før 

søknaden kan sendes.   

  

  Vedtak  

  Lillehammer kirkelige fellesråd tar saken til orientering.  
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16/25 Strategimøte fellesråd – menighetsråd 

 

Saksfremstilling 

 

I tråd med § 11 i forskrift om regler om formene for menighetsrådet og kirkelig 

fellesråds virksomhet, skal det årlig kalles inn til et felles møte mellom 

medlemmene i fellesrådet og medlemmene i de seks menighetsrådene. I fjor 

ble dette kombinert med menighetsrådenes felles årsmøte, og den modellen 

videreføres. Lillehammer menighetsråd er vertskap for årsmøtet, og fellesrådet 

er vertskap for strategimøtet. 

 

Årets møte blir 9. april kl 17:30 – 21:00 på Kirkesenteret, Langes gate 1. Det 

blir servert mat mellom møtene, ca kl 18:30.  

 

Fellesrådsmedlemmer som ikke kan møte må melde forfall, så vara kan kalles 

inn. 

 

Foreløpig forslag til saksliste er: 

 

- Gjennomgang av status for økonomi og drift 

- Presentasjon/gjennomgang av aktuelle investeringsprosjekter 

- Ønsker og behov fra menighetsrådene knyttet til økonomi og drift 

- Nedsette utvalg som skal arbeide med kommunikasjonsplan/strategi 

- Saker meldt av menighetsrådene 

 

Fellesrådet bør drøfte om det er flere saker som ønskes tatt opp på møtet. 

 

  Forslag til vedtak 

 

Lillehammer kirkelige fellesråd tar saken til orientering, og støtter forslag til 

saksliste. 

 

Fra behandlingen av saken  

Innspill fra fellesrådsleder om å ta med masterplanen for Fåberg som et 

underpunkt til presentasjon/gjennomgang. Viktig å ansvarliggjøre 

menighetsrådene med tanke på bruk og planlegging for kirkegårdene fremover. 

Masterplanen kan virke som et godt eksempel  

 

Vedtak  

  Saken vedtas til orientering slik den er fremlagt.  

 

17/25  Orienteringer 

 

  Saksfremstilling 

 

- Hver representant orienterer om nytt fra sitt menighetsråd. 
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Orientering fra Lillehammer MR v/Hilde Ekeberg 

Spente på visitas og gjennomføring av denne mht sykmelding hos sokneprest 

og prost. Ny kirketjener fra 1.mars, og første arrangement i kapellet. Etterlyser 

økonomisk oversikt for MR – de nyeste tallene er fra sommeren 2024.  

Kirkeverge opplyser om at det har tatt tid å bli ferdig grunnet færre ressurser og 

sykefravær, men nå er regnskapet ferdig.  

Orientering fra Saksumdal v/Ola Weihe 

Jubileumsgudstjenesten som skal være under visitasen er ferdig planlagt, og 

informasjon om dette er delt ut i alle postkasser.  

Orientering fra Søre Ål MR v/Bård Lande 

Det er laget budsjett for 2025 basert for de tallene som de har. Det er også laget 

strategi for menigheten fremover. De fortsetter med programmet «spor av 

himmel» cirka annenhver måned. Ønsker å få kirka brukt, og tekstundring med 

Heidi sokneprest er også en fast post. Interesse for dette fra øvrige MR som 

kunne tenke seg å få til noe lignende i sine kirker.  

Orientering fra Vingrom v/Jorun 

Bispevisitas 11.mars med konsert i Vingrom kirke. Årsmøtet er gjennomført. 

Cecilie (Owren), lokal fotograf/kunstner har laget kort til de som fyller 100 år i 

Vingrom menighet.  

Orientering fra Nordre Ål v/Jon Høsøien:  

Jobbes godt med ny oppvaskmaskin, og håper denne er på plass ila våren. 

Maling av vegg i kirkerommet planlegges gjennomført ila våren.  

Godt å få en fast prest på plass igjen, det gledes til Rosemarie er på plass i 

Nordre Ål.  

Orientering fra Fåberg v/Terje Rønning 

Stor aktivitet på menighetshuset, også godt å få på plass en fast sokneprest i 

Fåberg. Det jobbes godt i menighetsrådet, men ønske om å få mer aktivitet slik 

som eksempelvis Søre Ål.  

Orientering fra kommunen: Ingenting særskilt å melde. 

Orientering fra Nordseter Fjellkirke v/Jon Høsøien 

Ny klokke til Nordseter Fjellkirke er produsert, og vil settes opp ila våren 

Ønsker å sette opp et eget bygg til prest på tomta. Ulike vedlikeholdsbehov 

innvendig og utvendig.  

 

Orientering fra kirkevergen 

- Hatt møte med kommunen om festeavgift og kommunen var positiv til å 

finne en løsning knyttet til årlig innkreving av avgift. Hatt kontakt med 

Bergen for å se på en selvkostløsning, og kommunen var positiv til å se på 

en økning i avgiften basert på selvkost.  

- Flytting til nye kontorer har gått fint, og 4.april blir det offisiell åpning med 

snorklipping av ordføreren 

- Kapellet er nesten ferdig, og vil snart kunne brukes til arrangementer av 

ulik art, og kirkelige handlinger. 

- Det er noe sykmelding blant kirketjenerne og sekretær. 

- To personer er på jobbutprøving via Fretex Jobb.  

- Det arbeides med å finne ut av varme- og ventilasjonsanlegg i Nordre Ål 

kirke. Strømforbruk har gått betraktelig ned etter ettersyn fra GK rør, og 

stort engasjement fra fellesrådsleder. 
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- Det kommer opp en ny gravstøtte til minne om to falne sovjetiske 

krigsfanger, gravlagt på Lillehammer kirkegård. Kulturdepartementet 

finansierer støtten og betaler fellesrådet for kostnader med stell. 

 

Vedtak: Saken tas til orientering.  

 

18/25  Eventuelt 

Saker som ønskes tatt opp meldes i starten av møtet.  

 

Kirkevergen meldte sak om møtegodtgjørelse. Fellesrådet har tidligere drøftet 

modellen som Røros menighetsråd har, der medlemmene får fri adgang på 

konserter i kirkene i stedet for møtegodtgjørelse. Kirkevergen var bedt om å 

kontakte dem for å høre hvordan dette løses praktisk, og har fått føgende 

informasjon: 

 

- Medlemmene får et eget adgangskort, der det står at de har fri adgang. 

Dette gjelder kun for dem som enkeltpersoner, ikke med følge. 

- Dette gjelder både for egne arrangementer i kirkens regi, og arrangementer 

i regi av andre 

- De har ikke anledning til å komme tidlig og ta egne seter, men kun få 

sitteplasser hvis ikke alle billetter er utsolgt. Alternativet er ståplass. 

 

Vedtak:  

Dette alternativet presenteres for menighetsrådene på felles strategimøte.  

 

 

 

Terje Rønning       Beate Husa 

Leder        Kirkeverge 

 

 

 

Lillehammer 30. april 2025 


